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Abstract (en)
A helical anchor pile (2) is preferably made of plastic in one piece with its head (3). The head (3) is reinforced on either side by a metal disc (6) or
two half rings (7) and is provided with a hexagon socket (5) for attaching a turning device. Reinforcing pins (10) which pass through the head (3) and
the anchor pile (2) project upwards from the head and are provided there with lateral anchors. The device is suitable for anchoring construction parts,
such as high-tension-line towers, building foundations, etc., in the foundation soil.

Abstract (de)
Ein schraubenförmiger Ankerpfahl (2) ist vorzugsweise aus Kunststoff einteilig mit seinem Kopf (3) erstellt. Der Kopf (3) ist beidseitig durch eine
Metallscheibe (6) bzw. zwei Halbringe (7) verstärkt und mit einer Sechskantausnehmung (5) zum Ansetzen einer Drehvorrichtung versehen.
Verstärkungsbolzen (10), die den Kopf (3) und den Ankerpfahl (2) durchdringen, ragen aus dem Kopf nach obenheraus und sind dort mit seitlichen
Ankern (11) versehen. Die Vorrichtung eignet sich zur Verankerung von Bauteilen wie Hochspannungsmasten, Gebäudefundamenten etc. im
Baugrund.
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